
Svar fra Enebakk Senterparti 
 
Arealforvaltning og lokalmiljø 
 
1 Ja. Vi vil begrense utbygging av nye fritidsboliger. I arbeidet med kommuneplanens 
arealdel vil vi vurdere å føre områder avsatt til fritidsboliger til LNF. 
 
2 Nei.  
 
3 I kommuneplanens samfunnsdel som nylig er vedtatt pekes det på flere tiltak som vil bli 
ytterligere konkretisert i det videre arbeid med arealplanen.  
 
4 Vi vil vurdere initiativ som kommer på dette.  
 
5 Vi vil si nei til vindkraft, men er åpne for solceller i tilknytning til eksisterende og ny 
bygningsmasse. 
 
6 Ja. 
 
7 Det henvises til omtale i kommuneplanen.  
 
8 Følge opp kommende planer for restaurering av vernede områder og nye områder som 
vernes i tida framover.   
 
9 Arealer som er vernet og som vernes i framtida.  
 
Jordvern og matsikkerhet 
 
10 -Stimulere til at flest mulig gårdsbruk opprettholdes som selvstendige driftsenheter ved å 
åpne for alternative tilleggsnæringer på gårdsbruk 
-Bedre utnyttelse av beiteressurser. Det krever en mer aktiv rovdyrforvaltning for å gjenåpne 
tidligere beiteområder som nå er stengt. Bruke innmark til matproduksjon og få beitedyr 
tilbake til utmarka.  
-Strengere vern av dyrket og dyrkbar mark.     
 
11. Ja, med noen unntak for f.eks. gang/sykkelveier og gravplass på Flateby.  
 
12. Ja, i dialog med regionale og statlige myndigheter. Det forutsettes kompensasjon til de 
som blir berørt av nødvendige tiltak.  
 

Skog/marka 
 
13 Følge råd fra ny forskning og tilrettelegge for alternative driftsformer i samarbeid med 
næringa.  Utnytte skogen optimalt som bidrag til løsning av klima og naturutfordringene.  
 
14 Nei, men vi støtter frivillig skogvern. Nye driftsmåter med aktiv forvaltning kan også være 
en form for vern. 
 
15 Avhenger av omfang av frivillig vern og nye driftsformer.  
 
16 Nei. Vi mener nye driftsformer og aktiv forvaltning også er en form for vern.  
 
17 Ja. Skogbruket er underlagt Markaloven gjennom egen forskrift. Denne forskriften kan 
gjerne revideres i tråd med kunnskap fra nyere forskning.  
 



18 Revisjon av skogloven og forskrifter i tråd med nyere forskning vil medføre nødvendige 
tiltak.  
 
19 Nei. Vi mener dagens ordning er tilstrekkelig. I Enebakk er disse miljøene tett koblet 
sammen.  
 
20 Nei. 
 

Stedsidentitet 
 
21 Ja. Dette ivaretas i kommuneplanarbeidet. 
 
22 Nei. Ikke utover det som kreves i dagens lovverk og forskrifter.   
 
 


